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Dr. Szili Katalin asszonynak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikor épül a 71-est elkerülő út?" cínunel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Csillag
István miniszter úrhoz . A kérdésemre válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Talán Őnnek is feltűnt, amikor nyáron a Balaton északi partjára látogat, akkor szinte már elviselhetetlen a
zsúfoltság a 71-es számú főközlekedési úton. Különösen igaz ez a Balatonvilágos és Balatonfűzfő közötti
szakaszon. Nem ritka, hogy itt akár egy órás menetidővel kell számolnia az utazó közönségnek .

A súlyos problémát megoldhatná, de legalábbis enyhíthetné a 71-es utat elkerülő út megépítése Balatonvilágos és
Veszprém között, de minimálisan annak első szakaszának építése fontos Balatonfűzfőig .

A polgári kormány az elkerülő út építéséhez szükséges engedélyeztetési eljárásokat megindította és egy korábbi,
Parlamentben elhangzott kérdésemre a tárca politikai államtitkára, Manninger Jenő úr azt válaszolta, hogy az
elkerülő út megépítése várhatóan 2003-ban elkezdődik . A Fidesz - Magyar Polgári Szövetség választási
programjában külön soron szerepeltette az út megépítését, ígérve a 2006 . évi befejezést.

A jelenlegi, Medgyessy-kormány is ígérte az útépítést, azonban sajnálatosan ennek érzékelhető nyomai egyelőre
nincsenek .

T. Miniszter Úr!

Az elkerülő út megépítésének fontossága, különösen az első szakaszt tekintve különösebb indokolást nem
igényel. Kérdezem, mikor záródik le az engedélyeztetési eljárás, mikor kezdődik el a tényleges építőipari
beruházás, és mikorra készül el a Balatonvilágos és Balatonfűzfő közötti útszakasz?

Kérem megtisztelő válaszát!

Budapest, 2004.május 3 .
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